
Referat 

 

 

— 
BUA 

Eltangvej 71 

6000 Kolding 

 

 
Peder Ottosen 

79 79 67 18 
21 30 24 75 

pedot@kolding.dk 

Emne: Bestyrelsesmøde 23-10-25 
26. oktober 2023  

 

Møde dato 

25. oktober 2023 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 – 21.00  

Møde nr. 

99 

Mødeleder  

André 

Afbud til 

pedot@kolding.dk 

 

Deltagere 

André, Peder O., Allan, Annette, Peter B., Annemette S., Stephanie, Frederik, Camilla A., Jolanda, , 

Maiken 

Fraværende: 

Camilla M. 

 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Siden sidst (bilag 1) 

 

4. Nyt fra bestyrelsens udvalg (bilag 2) 

 

5. Drøftelse af lejrskoler skoleåret 24-25  

 

6. Bestyrelsens deltagelse ved arrangementer 

 

7. Fremadrettet arbejde med skolens profil på baggrund af besparelser 

 

8. Inden næste møde 

 

 

ad 1)  

Godkendt 

 

ad 2)  

Godkendt 

mailto:pedot@kolding.dk


 

 

 

— 

Side 2 

 

 

ad 3) 

Siden sidst blev gennemgået jf bilag 1. 

 

Det blev bemærket at et program på invitation til skolefesten kunne være ønskeligt. 

 

ad 4) 

Fondsudvalget: Der er søgt fondsmidler ved Nordeafonden, da forhåndstilkendegivelsen fra 

Nordeafonden var positiv i forhold til grundlaget for en indsendelse af ansøgning. 

 

Bæredygtighedsudvalget har haft møde og har kort inden bestyrelsesmødet, sendt skrivelse rundt med 

deres opmærksomheder. Disse blev drøftet. Der er en særlig opmærksomhed på, hvordan det konkrete 

arbejde med bæredygtighed bliver synliggjort samt kommunikeret overfor såvel forældre som øvrige 

interessenter.  

 

Udvalget for trafikforhold og infrastruktur fremlagde kompendie omhandlende bekymringer i forhold til en 

sikker skolevej. Dette blev gennemgået og tages op igen til næste bestyrelsesmøde. 

 

Arrangementsudvalget omkring en fælles bæredygtigheds-/verdensmålsdag samles d. 6/11 og 

fremlægger herefter overvejelserne herfra til næstkommende bestyrelsesmøde. 

 

ad 5) 

Grundet besparelserne er der næstkommende skoleår en opmærksomhed på reduktion i varighed af 

skolerejser og i den forbindelse en eventuel omlægning af lokation for 6. klasse. Dette er der fra 

bestyrelsen forståelse for og opbakning til. 

 

ad 6) 

Der blev drøftet mere synlighed fra bestyrelsen ved arrangementer eller i dagligdagen med det sigte at 

komme i en tættere dialog med forældre. Dette arbejdes der på at finde en ramme for. 

 

ad 7) 

Bæredygtighed og ESB’s UNESCO-profil er på nuværende tidspunkt i fokus. 

 

ad 8) 

Bestyrelsesmedlemmer læser til næste gang trafikudvalgets kompendie og kommenterer udkastet. 

 

Camilla A. fremlagde et ønske om drøftelse af inddragelse af kunstig intelligens til næste 

bestyrelsesmøde. Hvordan bruger vi det? 


